

TR25II / TR50II

Kabeltrommel für Niederohm- und Erdungsmessung

Cable Reel for Low-Resistance & Earthing Resistance Measurement

3-447-047-15

1/2.19

D

Lieferumfang je Kabeltrommel

- 1 Messleitung 25 m auf Kabeltrommel mit Handgurt, 1 kV CAT III
- 1 Messleitung 50 m auf Kabeltrommel mit Handgurt, 1 kV CAT III

Anwendung

Das Zubehör **TR25II (Z503X)** und **TR50II (Z503Y)** ist zur Messung des Potenzialausgleichs- und des Schutzleiterwiderstands sowie zu Erdungsmessung geeignet.

Der Anwender prüft zum Beispiel mit Hilfe eines Messgeräts, ob der Durchgang von Schutzleiter und Potenzialausgleichsleiter einen elektrischen Widerstand von maximal $1\ \Omega$ aufweist.

Die Verwendung für andere Zwecke ist nicht zulässig.

GB

Supply with Each Cable Reel

- 1 measuring lead 25 m on cable drum with hand strap, 1 kV CAT III
- 1 measuring lead 50 m on cable drum with hand strap, 1 kV CAT III

Application

The **TR25II (Z503X)** and the **TR50II (Z503Y)** are suitable accessories for the measurement of bonding conductor resistance and protective conductor resistance as well as for earthing resistance measurement.

With the help of a test instrument, the user determines for example whether or not the continuity of the protective conductor and equipotential bonding has an electrical resistance of no greater than $1\ \Omega$.

The use for other purposes is not permissible.

D

Rücknahme und umweltverträgliche Entsorgung

Das Gerät darf nicht mit dem Hausmüll entsorgt werden. Weitere Informationen zur WEEE-Kennzeichnung finden Sie im Internet bei www.gossenmetrawatt.com unter dem Suchbegriff „WEEE“.



Reparatur- und Ersatzteil-Service Kalibrierzentrum und Mietgeräteservice

Bitte wenden Sie sich im Bedarfsfall an:

GMC-I Service GmbH
Service-Center
Beuthener Straße 41
90471 Nürnberg • Germany
Telefon +49 911 817718-0
Telefax +49 911 817718-253
service@gossenmetrawatt.com
www.gmci-service.com

Diese Anschrift gilt nur für Deutschland. Im Ausland stehen unsere jeweiligen Vertretungen oder Niederlassungen zur Verfügung.

GB

Device Return and Environmentally Compatible Disposal

This device may not be disposed of with the trash. Further information regarding the WEEE mark can be accessed on the Internet at www.gossenmetrawatt.com by entering the search term „WEEE“.



Repair and Replacement Parts Service Calibration Center and Rental Instrument Service

If required please contact:

GMC-I Service GmbH
Service Center
Beuthener Str.41
90471 Nuremberg, Germany
Phone +49 911 817718-0
Fax +49 911 817718-253
service@gossenmetrawatt.com
www.gmci-service.com

This address is only valid in Germany. Please contact our representatives or subsidiaries for service in other countries.

Erstellt in Deutschland • Änderungen vorbehalten
Edited in Germany • Subject to change without notice

 **GOSSEN METRAWATT**

GMC-I Messtechnik GmbH
Südwestpark 15
90449 Nürnberg • Germany

Telefon +49 911 8602-111
Telefax +49 911 8602-777
E-Mail info@gossenmetrawatt.com
www.gossenmetrawatt.com